

**INVITATION TO ATTEND THE GENERAL ASSEMBLY MEETING OF
DRAKE & SCULL INTERNATIONAL PJSC**

The Board of Directors (the "Board") of DRAKE & SCULL INTERNATIONAL PJSC (the "Company") is pleased to invite you to attend the general assembly meeting of the Company to be convened on Monday 1st April 2019 at 11 am, at The Westin Mena Al Syahi Dubai Hotel, Dubai Marina, Dubai, UAE to consider the following agenda:

1. AGENDA:

- 1.1 To discuss the Company's restructuring plan as approved by the Chairman including its main pillars as detailed in the presentation to be made at the meeting.
- 1.2 To discuss the financial position of the Company.
- 1.3 To approve granting the Board of Directors the authority to liquidate/close/sell certain branches of the Company or subsidiaries according to the Restructuring Plan.
- 1.4 To approve the appointment of two board members who were appointed by the Board of Directors in replacement of the resigning members.
- 1.5 To decide upon the continuation of the Company in accordance with Article (302) of the Companies Law considering that the Company sustained losses which are more than half of its issued capital

1. NOTES:

- The Company has obtained the non-objection of the Securities and Commodities Authority ("SCA") in relation to inviting the shareholders to attend the general meeting and to present to them the restructuring plan of the Company as well as the auditors' letter relating to the estimated provisions for the fourth quarter 2018. The SCA's non-objection shall not be deemed as an approval on the validity, accuracy and completeness of the plan approved by the Board of Directors and the approved auditor's letter.
- A shareholder that has the right to attend the general assembly meeting may delegate any person, other than a Director, by virtue of a special written proxy. The proxy of a number of shareholders shall not hold in this capacity more than 5% of the share capital of the Company. Shareholders, who are minors or legally incapacitated shall be represented by their legal representatives.
- A corporate person may delegate one of its representatives or those in charge of its management under a resolution passed by its Board of Directors or any similar entity to represent such corporate person in any general meeting of the Company. The delegated person shall have the powers as determined under the delegation resolution.
- The owner of the shares registered on Wednesday, 15 November 2018 shall be deemed the holder of the right to vote at the general meeting. In the event that a quorum is not present, the second round for the General Assembly meeting will be held on Monday 8 April 2019 at the same place and time.
- Shareholders may access and review the company's financial statements through the website of Dubai Financial Market.
- The general assembly meeting will not be valid if it is not attended by shareholders representing at least (50%) of the Company's capital.
- Shareholders may access the investors rights guidelines at the Securities and Commodities authorities (SCA) available on the main page of SCA's website through the following link:
<https://www.sca.gov.ae/Arabic/Pages/Home.aspx>

**دعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية
شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع.**

يتشرف مجلس إدارة ("المجلس") شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة") بدعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية وذلك في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً من يوم الإثنين الموافق ١ أبريل ٢٠١٩ المنعقد بفندق ويستين مينا السياحي، مارينا دبي، الإمارات العربية المتحدة وذلك للنظر في جدول الأعمال الآتي:

١- جدول الأعمال:

- ١-١ مناقشة خطة إعادة هيكلة الشركة المعتمدة من رئيس مجلس الإدارة والمهاور التي سوف تتضمنها وكما هي مفصلة في العرض الذي سيقدم في الاجتماع.
- ١-٢ مناقشة الأوضاع المالية للشركة.
- ١-٣ الموافقة على تخويل مجلس الإدارة بتصفية / إغلاق / بيع بعض فروع الشركة أو الشركات التابعة حسب متطلبات إعادة الهيكلة.
- ١-٤ الموافقة على تعيين اثنين من أعضاء مجلس الإدارة والذين تم اختيارهم من المجلس بدلاً من الأعضاء الذين قاموا بالاستقالة.
- ١-٥ النظر في استمرارية الشركة استناداً لمادة (٣٠٢) من قانون الشركات وبسبب أن الشركة قد لحقت بها خسائر بلغت أكثر من نصف رأس مالها المصدر.

٢- ملاحظات:

- حصلت الشركة على عدم معارضة هيئة الأوراق المالية والسلع من دعوة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية وعرض خطة إعادة الهيكلة وكتاب مدققي الحسابات بالمخصصات التقديرية للربع الرابع ٢٠١٨ على الجمعية العمومية، ولا يجوز اعتبار عدم معارضة الهيئة بمثابة موافقة على صحة ودقة وإكمال الخطة المعتمدة من مجلس إدارة الشركة وكتاب مدققي الحسابات المعتمد منه.
- يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (٥٪) خمسة بالمئة من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفاديتها النائبون عنهم قانوناً.
- للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.
- يكون مالك السهم المسجل في يوم الأربعاء الموافق ١٥ نوفمبر ٢٠١٨ هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية. في حالة عدم اكتمال النصاب القانوني في الاجتماع الأول فإنه سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الإثنين ٠٨ أبريل ٢٠١٩ في نفس المكان والزمان.
- يمكن للمساهمين الاطلاع على البيانات المالية للشركة من خلال الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي.
- لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (٥٠٪) من رأسمال الشركة.
- يمكن للمساهمين الاطلاع على دليل حقوق المستثمرين في الأوراق المالية والمتوفر بالصفحة الرئيسية على موقع الهيئة الرسمي التالي:
<https://www.sca.gov.ae/Arabic/Pages/Home.aspx>

Proxy

To the Chairman of Drake and Scull International PJSC

Dear Sir,

I/We:

The shareholder(s) of Drake and Scull International PJSC hereby appoint by virtue of this proxy

Mr. / Mrs.:

To represent me and vote on my behalf in the General Assembly Meeting to be held on 01 April 2019, or any adjourned meeting thereof.

Shareholder's number:

Issued on: / / 2019

Signature:

توكيل خاص

السيد / رئيس مجلس إدارة شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع. المحترم
تحية طيبة وبعد،
أنا / نحن:

المساهم / المساهمين في شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع. أعين/نعين
بموجب هذا التوكيل:

السيد /

وكيلاً عني/ وعناً وأفوضه/ونفوضه بأن يصوت باسمي/باسمنا وبالنيابة عني/عناً في اجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقاده يوم ٠١ إبريل ٢٠١٩ وأي تأجيل له.

رقم المساهم:

تحريراً في: / / ٢٠١٩ م التوقيع: